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ŞEKERBANK İLE PROTOKOL İMZALANDI 

Az�z�ye Merkez Pazaryer�’n�n resm� açılışı yapıldı

MUTLUYUZ, HUZURLUYUZ

BU YATIRIMLAR BÜYÜK YATIRIMLARDIR
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ESNAF İÇİN BÜYÜK HİZMET 

Düzce Belediyesi tarafından Aziziye mahallesinde inşa edilen 

Merkez Pazaryeri, geniş katılımın olduğu tören ile resmen 

açıldı. Yaklaşık üç ay önce tezgahların açıldığı pazaryeri 

açılışında konuşan Başkan Özlü: “Eskimiş, çürümüş ve 

Düzce'mize yakışmayan ne varsa hepsini yenileyerek 

hemşehrilerimizin en güzel imkanlara sahip olması için 

çalışacağız” dedi. Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü'nün 

projeleri arasında yer alan Merkez Pazaryeri Projesi 

geçtiğimiz aylarda esnaf ve vatandaşlara ev sahipliği 

yapmaya başlamıştı. Düzce Valisi Selçuk Aslan, Düzce 

Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkcı, TSO Başkanı Erdoğan Bıyık, Sebzeciler ve Pazarcılar 

Odası Başkanı İslam Batuhan Yangaz, kurum müdürleri, 

vatandaşlar ve pazarcı esnaflarının büyük ilgi gösterdiği 

açılışta Merkez Pazaryeri'nin yapım süreci ve diğer pazaryeri 

projeleri de kamuoyu ile paylaşıldı.

Açılış töreninde konuşan  hem Düzce Valisi Selçuk Aslan,

esnafın hem de vatandaşların rahat edebileceği 

bir ortam inşa edildiğini söyledi. Düzce Belediye 

Başkanı Dr. Faruk Özlü ev sahibi olduğu açılışta 

yaptığı konuşmasında pazaryeri projelerinin 

süreçlerinden ve yeni inşa edilen pazaryerlerinin 

durumundan söz ederek Düzcelilere şöyle 

seslendi: “Bu pazaryerini yaklaşık 3 ay önce 

hizmete aldık. Ne eksiğimiz varsa görelim kısa 

sürede tamamlayalım istedik. Burası 5 bloktan 

oluşan 7 bin metrekare kapalı alan içinde bütün 

altyapısı tamamlanmış şekilde inşa edildi. Ayrıca 

kendi enerjisini üretecek şekilde dizayn edildi. 

Burası Kocaeli hariç bölgesinin en büyük 

pazaryeridir.”

Merkez Pazaryeri açılışında konuşma yapan 

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı ise belediye ile 

uyumlu çalışmalardan ve ilgili STK temsilcilerine 

verilen önemden bahsederek şu ifadeleri 

kullandı: “2022 yılında burada temel atmıştık. 

Değerli belediye başkanımızın 81 projesinin 

içinde olan önemli kabul ettiği bu eserin bugün 

resmi açılışı yapılıyor. Bu yatırımlar büyük yatırımlardır, 

kimlerin emeği varsa Allah razı olsun. Ancak, proje çalışma 

sürecini yöneten, Düzce'yi kent kimliği ile yukardan 

seyrederek nakış nakış işleyen Düzce Belediye Başkanımız, 

Bakanımız Sayın Faruk Özlü'ye çok teşekkür ediyoruz. Mesele 

hizmettir.

Esnafları temsilen açılışta söz alan Sebzeciler ve Pazarcılar 

Odası Başkanı İslam Batuhan Yangaz da merkez pazaryerinin 

açılışından duyduğu memnuniyeti dile getirerek şöyle 

konuştu: “ Vatandaşımızın daha düzenli daha ferah yerde 

alışveriş yapabileceği, pazarcı esnafımızın daha düzgün 

tezgahlarının olacağı bir ortam oldu. Mutluyuz, huzurluyuz. 

Düzce'de alışveriş yapılan noktalar kademeli olarak 

yenileniyor, güzelleşiyor. Birinci etap sebze meyve pazarı 

burası idi, şimdi de karşı tarafa tuhafiyeci kardeşlerimiz için 

bir yer yapılıyor. Pazarcı esnafımıza, üreticiye, tüketiciye, 

mahalleliye kim destek oluyorsa herkesin huzurunda teşekkür 

ediyorum.”
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Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü sanayi esna� ile bir araya geldi

KSS MASAYA YATIRILDI 
Akınlar Mahallesi Küçük Sanayi Sitesi esnafıyla birlikte öğle yemeğinde buluşan 
Düzce Belediye Başkanı Sayın Bakan Dr. Faruk ÖZLÜ esnaflara sanayi sitesinde 
çalışmaları devam eden asfaltlama, alt yapı, temiz su, çöp sorunuyla ilgili 
projeleri anlattı. 

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Küçük Sanayi Sitesi 

(KSS)'nin bir kooperatif yapılanması olduğunu, mevcutta bölgede 

yaşanan sorunların bundan kaynaklı olduğunu ancak belediye 

olarak proje ürettiklerini ve 130 milyon TL'ye mal olacak çalışma 

ile alt yapı sorununu çözeceklerini söyledi.

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, uzun yıllardır çözüm 

bekleyen sorunlardan biri olan ve bir kooperatif yapılanması 

şeklinde kurulan Küçük Sanayi Sitesi'nin spekülasyonlara maruz 

bırakılarak bölgede yaşanan sorunların belediye ile 

ilişkilendirilmesine dair açıklamalarda bulundu.

İçerisinde 500 dükkanın bulunduğu bir kooperatif yapılanması 

olan KKS'yi zaman zaman su bastığını belirten Başkan Özlü, 

“Yapılması yaklaşık 30 yıl sürmüş. Dükkan sahipleri o günkü 

kooperatif yönetimine 'altyapısı niye yok' diye sormamışlar. 

Burada 'yağmur suyu hattı, elektrik, altyapı nerede?' diye 

sormamışlar. Şimdi 'belediye nerede' diyorlar. Kooperatifin sanayi 

sitesi, belediye neresinde olacak? Uzun süre düşündüm. Oranın 

altyapısını biz yapacağız. Projelendirdik, bugünkü fiyatlarla 

yaklaşık 130 milyon lira maliyeti var. Orası pırıl pırıl tertemiz 

olacak” dedi.

Başkan Özlü, şunları kaydetti;

“Alt yapı sorunlarının tamamını çözecek proje geliştirdik. 

Yaklaşık 130 milyon TL civarında maliyet ortaya çıktı. Ya 

esnafımızla konuşacağız bakanlıktan alt yapı kredisi kullanacağız 

yahut kendilerinin de katkısı olacağı bir yol izleyip sorunu 

gidereceğiz. Mahkeme sürecinin bir noktaya gelmesini 

bekliyoruz. Yönetimle masaya oturacağız bütün eksiklikleri 

ortadan kaldıracak çalışma yapacağız. Bu sitedeki dükkânların 

projeleri uygun olanlara iskanlarını vereceğiz. Olmayanları da bir 

düzene koyacağız.”

Başkan Özlü, Düzce için 100 proje arasında KSS'nin alt yapı 

sorunlarının çözümü projesi olacağı müjdesinin de vererek, 

“KSS'nin alt yapı sorunlarını çözeceğiz. Buradaki eksiklikler 

belediyenin değil kooperatifin eksiklikleri. O kooperatifin orayı 

inşa ederken üst yapının yanı sıra alt yapısını halletmesi 

gerekirdi. Bu şehirde nerede bir eksiklik varsa sorun varsa biz 

bunları çözmeye kararlıyız. Kendimi sadece belediye 

hizmetleriyle görevli bir başkan olarak görmüyorum, şehri 

ilgilendiren ne kadar sorun varsa onlarla ilgileniyorum” dedi.
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Elektr�kç�ler Türk Telekom �le b�r araya geld�

Düzce Elektrikçiler Odası ile Türk 

Telekom Düzce İl Müdürlüğü yetkilileri 

DESOB toplantı salonunda bir araya geldi. 

Elektrikçiler Odası Başkanı Serhat Geçtim 

toplantı ile ilgili şu bilgileri paylaştı: 

“Türk Telekom Düzce İl Müdürlüğü 

yetkilileri ile yapmış olduğumuz eğitim 

semineri başarılı bir şekilde 

gerçekleştirilmiştir. Yeni uygulamalar ve 

yönetmeliklerle ilgili üyelerimiz 

bilgilendirilmiştir. Türk Telekom 

yetkililerine ve katılım sağlayan 

meslektaşlarımıza çok teşekkür ederiz. 

ŞEKERBANK İLE PROTOKOL İMZALANDI 

Şekerbank, Türkiye Esnaf ve Sanatkârlar 

Konfederasyonu (TESK) ile “Kapımız Esnafa Açık” 

platformu kapsamında esnafa özel avantajlar 

içeren yeni bir iş birliği gerçekleştirdi. TESK ve 

Şekerbank arasında imzalanan iş birliği 

çerçevesinde avantajlı faiz oranları, 36 aya varan 

vade ve 3 ay anapara ödemesiz dönem fırsatıyla 

esnafın finansal ihtiyaçlarına uygun koşullarla 

çözüm sunuluyor. Şekerbank ile yapılan protokol 

DESOB Başkan Vekili Bülent Keser tarafından 

imzalandı. 

Şekerbank, protokol kapsamında TESK üyesi esnaf müşterilerinin 100 bin 
TL'ye kadar olan nakit ihtiyacını 36 aya varan vade, 3 ay anapara ödemesiz 
dönem seçeneği ve avantajlı faiz oranları ile karşılayacak. Banka iş birliği 
ile eş zamanlı olarak esnaf müşterilerinin işinin başından ayrılmadan 
bankanın mobil uygulaması Şeker Mobil üzerinden kolaylıkla kredi 
başvurusu yapabilmesine de olanak sağlayacak. Ayrıca kampanya 
çerçevesinde esnafa EFT, havale ve FAST işlemleri ücretsiz sunulurken, 
uzaktan dijital olarak müşteri olan yeni esnaf müşteriler 12 ay POS aidat 
bedelinden de muaf tutulacak.


